型式试验约请函
Type Test Invitation Letter

 国家低温容器质量监督检验中心(广州):

The Cryogenic Vessels Quality Supervision and Inspection Center (Guangzhou):

我单位的《特种设备制造许可申请书》已经被受理，申请书受理编号为                       。现约请贵单位型式试验，请给予安排。我单位承诺样机与申请书及约请函的型号一致、准备好样机、样机资料和样机现场，并安排好相关技术人员配合贵院型式试验。

“Special Equip Manufacturing License Application” of our unit has been accepted; the serial No. of application acceptance is                . Now invite your unit for type test, please arrange for this. Our unit promises that the prototype is consistent with the model in application and invitation letter, preparing prototype, prototype information and prototype site, and arranging relevant technical personnel to cooperate with your institute on type test.

拟约请型式试验日期:     年    月    日至     年    月    日
Planned invitation type test date: from ____________to ___________

单位名称:                                                 

Unit name:                                                 

联 系 人:                     电  话:                    

Contact person:                     Tel.:                    

手    机:                     传  真:                    

Mobile phone:                     Fax:                    

电子信箱:                     邮政编码:                  

E-mail:                     Zip code:                  
样机型号(制造编号、地点):                                

Prototype model (manufacture serial No. and location):                                

约请单位法定代表(负责)人          

Legal representative (principal) of invitation unit:

                                                                                           日期
                                      Date

(单位公章)

(Official seal of the unit)

注:邮寄《制造许可申请书》和《型式试验约请函》原件各一份
Note: send respectively one original copy of “Manufacturing License Application” and “Type Test Invitation Letter” by post

电话(传真):020-85626457

Tel (fax): 020-85626457

地址:广州市黄埔大道中144-152号海景中心六楼            邮编:510655

Address: F6, No. 144-152 Haijing Center, Middle of Huangpu Avenue, Guangzhou City          Zip code: 510655

